
Rovernemndsmøte 21.-23. juni 2024 i Kristiansand

Referat:
Til stede:
Deborah Ognøy

Sondre Kjærnåsen

Miriam Eline Bergan

Ask Vighals

Karen Helene Nilsen

Fillip Kristoffersen

Isklumpen

Møtet startet 22. juni klokken 10.30, og ble hevet 23.juni klokken 13.00.

Vi tok turen til Bertesbukta, hvor vi møtte en gjeng lokale rovere for bading og grilling.

Alle nemndas medlemmer tok en dukkert til tross for grått vær, og vi har dermed fulgt

opp punktet på tiltaksplanen om at vi skal bade på hvert møte.



Sak 23/24 Konstituering
23/24.1 Godkjenning av innkalling og saksliste
Godkjent

23/24.2 Valg av referent
Karen Helene velges som referent

Sak 24/24 Oppfølging
Vi oppdaterte hverandre om status for roverkontakter og arrangementer.

24/24.1 Roverkontakter

24/24.2 Roverarrangementer

Sak 25/24 Tiltaksplan
Vi tok en fot i bakken med tiltaksplanen, gikk gjennom status for alle punkter og la inn

gjøremål i Trello.

Sak 26/24 Merkeplassering
Ettersom Landsstyret må godkjenne alle endringer i draktreglementet, sender vi saken

videre for behandling. Nemnda ser derimot på det som problematisk å ha “fri

plassering” av roverlags- og kretsrovermerker. Vi mener denne saken bør behandles

mer, og vil derfor sende saken til landsstyret med innstilling om at saken ikke

godkjennes. Saken vil deretter bli tatt opp igjen på kommende Roverkongress for å finne

en mer akseptabel og diskutert løsning.

Sak 27/24 Rover-challenges (Rover-rekorder)
Definere hva dette går ut på. Foreløpig er ideen basert rundt “Guinness World Records”

og en resultatliste på nettsiden. Folk kan sende inn rekorder til allerede opprettede

kategorier, eller de kan opprette egne kategorier.

Punkter som ble trukket frem:

● Viktig med brede kategorier for å forhindre for spesifikke rekorder som er umulige

å slå

● Bruk Instagram-historie på høydepunkter, og fylles eventuelt inn i Google Forms

● Presisere at “Trygg og sikker speiding” skal følges til enhver tid

● Høydepunkter blir presentert på Roverkongressen i 2025, fokuserer mindre på

resultatlisten i løpet av året



● Ask tester ut muligheter i løpet av sommeren. Han får videre mandat av

Rovernemnda til å utvikle Rover-rekorder videre slik han ser det passende

Sak 28/24 Arendalsuka
Fillip ser på muligheten for å bli med deler av uken, resten av Rovernemnda har enten

jobb eller studiestart.

Sak 29/24 Roverforum
Ask reiser som nemnda sin representant. Han blir med på RK-samling, og drar videre til

Kristiansand fredag kveld.

Sak 30/24 Trello
Deborah og Sondre bruker allerede Trello for notater, huskelister og delegering.

Resten av nemnda er positive til å bruke Trello til å kartlegge og fordele gjøremål relatert

til tiltaksplanen, samt planlegging av møter. Vi ser fordelene med å bruke tid på dette for

å spare tid i det lange løp. Vi kan anbefale roverombudene å teste om dette kan være

noe for dem.

Sak 31/24 Bruke RK-samling som landsstyret bruker Kretsforum
Landsstyret bruker Kretsforum til å løfte saker som vurderes behandlet på Landsting, og

det kan lønne seg for oss å bruke Roverkontakt-samling på samme måte opp mot

Roverkongress. Kurs med rovere som målgruppe, saker til kongress, merkeplassering,

roverekspert er mulige punkter som kan tas opp i en kafédialog på RK-samling.

Parallelløkter er et forslag som kan tas videre til vurdering ved nærmere planlegging av

RK-samling.

Sak 32/24 Roverekspert
Roverekspert begynner å bli relativt gammelt. Kravene opp mot verdiene våre er fortsatt

relativt greie, men ekspertoppgaven er dårlig formulert og vanskelig å gjennomføre. Vi

hadde en idédugnad og noterte ned tanker rundt dette:

- Det skal være vanskelig, men ikke uoppnåelig, hvertfall noen som burde få det

hvert år

- Lage mer tydeligere eksempler, tilgjengeliggjøre tidligere oppgaver for inspirasjon

- Få roverekspert inn på Speidermuseet



- Trenger mal på søknad og hvor det skal sendes til

Her bør det derimot tas en grundig gjennomgang og revurdering, noe denne nemnda

ikke nødvendigvis har tid til. Vi ser på det som lurt å ha et påvirkningstorg om dette

under påfølgende Roverkongress, samt foreslå det som punkt til tiltaksplanen for neste

periode.

Sak 33/24 Pefftival
Ask, Sondre, Deborah, Karen Helene, Miriam og eventuelt Fillip har tenkt seg på

Pefftival.

Vi ønsker å lese post, og vil også stille oss til disposisjon som ressurspersoner i

situasjoner som kan oppstå.

Sak 34/24 Godkjenning av merke til Roverball
Godkjent ved akklamasjon.

Eventuelt
Merch:
Postkasseklistremerker med Isklumpen!

- Badboy Isklumpen

- Isklumpen oppi postkassen



Nytt nettside-design
- Aksel startet en prosess med å revidere nettsiden, men ble ikke ferdig. Ingen i

nemnda har kombinasjonen av både tid og kompetanse til å sluttføre dette på

nåværende tidspunkt

Roverhistorie
- Anbefaler at neste nemnd tar en tur på Speidermuseet i forbindelse med neste

oppstartsmøte

Orienteringer
- Satt av 30.000,- til roverstøtte - kan også søke om inkluderingsmidler

- Mulighet for å dekke 50-100% av deltakeravgift

- Eventuelt reisestøtte for reise over 500,-

Roverekspert: vurdering av roverekspertoppgave for Odd Kristian Myre

- Godkjent som roverekspertoppgave

Deborah Ognøy Karen Helene Nilsen

Rovernemndsleder Referent


